
  

Stadsbestuur Veurne 

Verslag van de vergadering van de gemeenteraadscommissie ad 

hoc d.d. 9 juni 2020 

Aanwezig: Effectieve leden (stemgerechtigd): Elke De Preter, Jef Goens, Michele Note, Anja Pilet 
(voorzitter), Anneke Soenen, Lies Dezeure, Michele Note 

 Overige gemeenteraadsleden: Stijn Hommez, Peter Roose, Wouter Vanlouwe, Dirk 

Kesteloot, Guido Hoste 
 Secretaris : Joke Jonckheere 
 Experten: Tiebe De Bruycker en John Calcoen 
 
Verontschuldigd:: Jan Verfaillie, Katrien Rabaey 

 

De gemeenteraadscommissie ad hoc vergadert in openbare zitting. 
 
Anja Pilet, voorzitter, opent de vergadering om 20:03 uur. 
 

 
1. Uniek Verslag sociale dienst 2019 – bespreking 

 
Wouter Vanlouwe vraagt hoeveel LOI’s er zijn. Op vandaag zijn dat 16 plaatsen, verplicht 
afgebouwd komende van 35 plaatsen. 1FTE werkt hierop. 
 
Anja Pilet vraagt of dit nog steeds voor een korte termijn is hetgeen Tiebe bevestigt. Erkenning 

verloopt snel. Grote verloop bemoeilijkt de werking. Huurwoningen moeilijk te vinden, nu wel 
vaak naar de grootsteden alsook kust gezien daar ook jaarcontracten worden gegeven. 
 
Welke nationaliteit hoofdzakelijk aldus Wouter Vanlouwe ? Divers publiek. Bemoeilijkt de 
werking om gezamenlijke activiteiten te ondernemen, onderling kunnen spanningen zijn. 
Helaas geen inspraak in: Fedasil beslist, zonder meer, weinig inspraak in. Gezinnen met 
kinderen lukt beter om te laten integreren. Individuele mensen zijn moeilijk ‘vast te houden’. 

 
Michèle Note vraagt waarom er verschillende bedragen zijn als je 2018 met 2019 verschilt. 
Tiebe duidt dat dit op basis van een soort van enveloppefinanciering is, op basis van dossiers 
voorgaande jaren. 
Sociaal verwarmingsfonds: meer dossiers, maar wel lager bedrag? Tiebe duidt dat bedrag werd 
gewijzigd, wel meer opladingen mogelijk, dus meer mensen te ondersteunen. 

Idem bij voorschotten: Tiebe duidt dat systeem van aanvullende hulp in dienst werd gesteld. 
Nu strenger, met maximum op, volgens referentiebudgetten. Via dat instrument wordt dit alles 
in kaart gebracht en individueel gemaakt, op maat van de cliënt. Dringende medische hulp is 
voor LOI, in deze context zijn het medische onkosten die onder deze aanvullende steun te 
vinden zijn. Er is ook een vlotte samenwerking met de mutualiteiten. Het is wel de client zelf 
die moet ingaan op de afspraken, ze kunnen hiertoe niet verplicht worden. 
 

50% moet aan kinderarmoede worden besteed, duidt Tiebe op vraag van Marieke Stubbe. In 
Veurne is het klassiek dat Veurne er niet over gaat, zodat maximale subsidie gegeven wordt. 
Elke De Preter duidt dat dit wel overschreven zou kunnen worden. Tiebe duidt dat meeste wel 
onder de GPMI subsidie wordt ondergebracht. 

 
 

2. Jaarverslag Sociale Dienst – bespreking 

 
Tiebe licht de ppt toe. 
 
Michèle Note vraagt of mensen in budgetbegeleiding ook kunnen genieten van voordelen van 
Divers? Tiebe duidt dat dit niet mogelijk is. Het is enkel voor mensen in actieve begeleiding. 
 



  

Ivm collectieve schuldenregeling: kan men ook weergave van schuldaflossing over de jaren 
heen opvragen? Tiebe antwoordt dat er een volledig overzicht wordt gemaakt waardoor 
zichtbaar wordt of het al dan niet haalbaar is in functie van collectieve schuldregeling. Dit is 

een streng regime om in terecht te komen. Is voor een lange periode. Een client heeft zowieso 

volledig inzagerecht in het dossier, geen kopieerrecht. Alle originele documenten krijgt de cliënt 
ook terug. Aan rechtbank werd wel gevraagd geen meer toe te wijzen aan OCMW Veurne 
gezien de grote inspanningen. Op heden nog geen meer aanvragen in functie van corona duidt 
Tiebe op vraag van Anja Pilet. Wel 54 nieuwe mensen gekend sinds corona op de dienst. 
 
Wouter vraagt hoe de collectieve dan wel zal verlopen? Rechtbank zal hen dan aan advocaat 
toewijzen, wat voor de advocaat niet slechter is. Financieel zal dat voor de client geen verschil 

maken: alles is wettelijk bepaald. Begeleiding zit anders, waardoor het soms nefast kan zijn 
voor de cliënt.  
 
Inzake crisisopvang duidt Tiebe de actuele problematiek dat de Passage haar werking stop zet. 
De dienst is op zoek naar alternatieven van aanbod. Crisisbed via CAW en politie is volledig 
weggevallen.  
 

Omtrent uithuiszettingen: mensen zijn vaak wel gekend in sociale dienst. Vaak lang negeren 
van de problemen tot men echt aan de deur komt kloppen geeft Tiebe mee als antwoord op de 

vraag van Lies Dezeure. 
 
Op heden zijn er 7 tussenkomsten in WZC Ter Linden hetgeen niet veel is.  
 

Nood aan doorgangswoning, gezien beperkt in tijd, maar hoe omzetten in duurzame 
omstandigheid aldus Elke de Preter. Guido duidt dat er hier aan een voorstel gewerkt kan 
worden. 
 
Er zijn ook nog starterspakketten voor pasgeborenen (als voorwaarde dat er minstens 1 
prenatale consultatie gevolgd wordt), alsook samenwerking met de pamperbank wordt nog op 
ingezet. 

 
 

3. Basisregistratie SAM vzw – bespreking 
 
181 dossiers budgetbeheer in 2019, daarnaast 2 collectieve schuldenregeling. Er wordt verder 
beroep gedaan op expertise van SAM. 

 

 
4. Jaarverslag Dienstencentrum - bespreking 

 
Guido licht de principes van buurtgerichte zorg toe, alsook duidt hij de creatie van de 
oprichting van de welzijnsraad. 

 

5. GAW Assistentiewoningen Lime - beheersovereenkomsten - vaststelling 
 
Er is geen maximum bepaalt dat de huurder moet verhuizen wanneer eigenaar er zelf in wenst 
te gaan wonen. Dit is een bezorgdheid van Anja Pilet. Elke duidt ook dat er dus iemand 
eventueel op straat gezet kan worden? John duidt dat dit niet mogelijk is. Elke vermoedt dat 
er weinig beweging zal zijn per 6 maanden. 
Lies vraagt hoe de huurappartementen bezet gaan zijn? Op heden nog geen mandaat om dit 

toe te wijzen. John duidt dat er op heden een 12-tal kandidaat-huurders zijn. Vraag is of ze 
effectief zullen overgaan naar verhuur.  
Elke vraagt onder welke wetgeving dit valt: privéhuurmarkt? John antwoordt dat dit onder het 
decreet buurtgerichte zorg komt te vallen. 

 
Anja vraagt naar de pondspondsgewijze verdeling voor de eigenaars hetgeen John toelicht. De 
5,5 euro zal wel eerst in vermindering worden gebracht. Eigenaars die er zelf wonen betalen 

genotsrecht niet, wel de andere componenten. 
 
Elke vraagt wat er met hogere facturen aan dokters-thuisverpleging zal gebeuren? John duidt 
dat dit individueel gekozen en betaald moet worden. Is op basis van een forfait, ongeacht 
aantal oproepen. Indien overmatig gebruik van crisiszorg, zal dit besproken worden door 
woonassistent. 

 



  

Anja vraagt of er versterking in de nacht komt? Joke antwoordt dat dit reeds gebeurde, nu zijn 
ze met 3 personen en voorlopig zal bekeken worden met deze versterking of voldoen kan 
worden aan de vraag. Er is tevens een valinstrument aanwezig. 

 

Syndicusrol is Kris Deman, niet de woonzorgcoördinator. 
 
Als bewoners warme maaltijd wensen, zal verbinding gemaakt worden met Zonnebloem in de 
week, met Ter Linden in het weekend. 
 
Formeel is er geen voorafname van deze mensen in voorrang in Ter Linden, echter informeel is 
het wel de bedoeling dat hiermee rekening wordt gehouden aldus Peter Roose. De intentie is 

wel aanwezig om deze mensen te proberen bij voorrang op te nemen in Ter Linden. 
 
Wouter vraagt of iemand die extra prestaties vanuit dienstencentrum in forfait zit. John duidt 
dat dit apart gefactureerd zal worden. 
Bouwheer heeft huurgarantie van 6 maand aangeboden. Ongeacht of deze verhuurd is of niet, 
zal dat 100% door bouwheer uitbetaald wordt. Na die 6 maand zal de pondspondsgewijze 
verdeling van start. Financieel risico is dus beperkt voor OCMW Veurne. Er wordt op 1 oktober 

gestart voor de volledige datum. 
 

Kosten voor de gemene delen zijn voor de bewoner. Deze verantwoordelijkheid ligt bij de 
beheersinstantie. 
Syndicuskosten zijn voor de eigenaars. 
 

Guido Hoste sluit de vergadering af met een dankwoord aan de vele ondersteunende diensten 
en mensen, alsook aan de voormalige OCMW-voorzitter Anja Pilet. 
 

 
Anja Pilet, voorzitter, sluit de zitting om 21:45 uur. 


